
Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő - Testület 
2016. november 15-én megtartott ülésének
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b. ) tárgysorozata: 1-5.
c. ) határozatai: 102-109.
d. ) rendelete: -

/2016.

T Á R G Y S O R O Z A T

1) Előterjesztés: Első Szatmári Ivóvízminőség-javító Társulás megszüntetéséről 
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

2) Előterjesztés: Jelzőrendszeres házi segítségnyújtásról 
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

3) Előterjesztés: Ecsediláp-Krasznabalparti Vízgazdálkodási Társulat közfoglalkoztatási 
programban való részvételről
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

4) Előterjesztés: Önálló képviselői indítvány megtárgyalása 
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

5) Egyebek

Nagydobos, 2016. november 21.



J e g y z ő k ö n y v

Készült: Nagydobos Önkormányzat Képviselő - Testületének 2016. november 15-én 1630 órai 
kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Nagydobos Községháza nagyterme

Az ülés megjelent: Kovács Gábor polgármester
Bódi Elek képviselő 
Fazekas Sándor képviselő 
Giczei István képviselő 
Székelyné Mester Mária képviselő

Dr. Horváth László jegyző

Kovács Gábor polgármester köszönti a megjelenteket. Számszerűen megállapítja a 
határozatképességet, az ülést megnyitja. Az ülésről igazoltan távol maradt Ferenczi Zoltán és 
Fekete László települési képviselő.

Polgármester javaslatot tesz az ülés napirendjére.

A képviselő testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 
hozta:

Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő Testületének 
102/2016. (XI.15.) KT. számú határozata

az ülés napirendjéről

A képviselő-testület

az ülés napirendjét az alábbi tárgysorozat szerint fogadta el:

1) Előterjesztés: Első Szatmári Ivóvízminőség-javító Társulás megszüntetéséről 
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

2) Előterjesztés: Jelzőrendszeres házi segítségnyújtásról 
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

3) Előterjesztés: Ecsediláp-Krasznabalparti Vízgazdálkodási Társulat közfoglalkoztatási 
programban való részvételről
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

4) Előterjesztés: Önálló képviselői indítvány megtárgyalása 
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

5) Egyebek
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Kovács Gábor polgármester:
Ezt a társulást egy projekt keretén belül kellett létrehozni, ez a projekt most lezárult. Az 
önkormányzatnak semmilyen fizetési kötelezettsége nincs.
Amennyiben nincs hozzászólás, kérdés, aki egyetért a határozat tervezet elfogadásával kérem 
szavazzon.

A képviselő testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 
hozta:

Tárgy /l.tsp/ Első Szatmári Ivóvízminőség-javító Társulás megszüntetéséről
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő Testületének 
103/2016. (XI.15.) KT. számú határozata

Az Első Szatmári Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás megszüntetéséről

A képviselő testület

Egyetért az Első Szatmári Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 2016. 
december 31. napjával történő megszüntetésével.
Felhatalmazza Kovács Gábor polgármestert a határozat mellékletét képező 
társulási megállapodás megszüntetéséről szóló megállapodás aláírására.

Felelős: polgármester 
Határidő: 2016.11.30.

Tárgy /2.tsp/ Jelző rendszeres házi segítségnyújtásról
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

Kovács Gábor polgármester:
Szamosszeg település kilépett a kistérségből a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás rendszerből is, 
ezért 12 db készülék kerül kihelyezésre a többi településen. Nálunk most is működik ez a 
segítségnyújtás. Szerintetek lenne igény több készülékre?

Székelyné Mester Mária képviselő:
Ez nagyon jó az öregeknek. A gondozónőket kellett volna megkérdezni ez ügyben, ők azok, akik 
tudják, hogy ki az, aki rászorul.

Kovács Gábor polgármester:
Javaslom, tartsunk 2 db-ra igényt, de ha többre is lenne lehetőség, akkor azt megbeszéljük.
Aki ezzel a javaslattal egyetért, kérem szavazzon.

A képviselő testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 
hozta:

Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő Testületének 
104/2016. (XI.15.) KT. számú határozata

A jelzőrendszeres házi segítségnyújtásról



A képviselő testület

2 db jelzőkészülékre tart igényt.
Vállalja 2017. január 1-től 2 db jelzőkészülék fenntartási költségét.

Felelős: polgármester 
Határidő: folyamatos

Tárgy /3.tsp/ Ecsediláp - Krasznabalparti Vízgazdálkodási Társulat közfoglalkoztatási 
programban való részvételről 
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

Kovács Gábor polgármester:
A Kraszna-balparti Vízgazdálkodási Társulás minden évben foglalkoztat Nagydobosról 
munkanélkülieket. A korábbi évekhez hasonlóan mi fizetjük a nagydobosi foglalkoztatottaknak a 
szakképzési hozzájárulását. Minden évben hozzájárultunk ehhez, ezért én aláírtam, de hagyja jóvá a 
testület is.

Giczei István képviselő:
Hányán dolgoznak a településről:

Kovács Gábor polgármester:
5 főt foglalkoztatnak.

Aki egyetért a szakképzési hozzájárulás költség átvállalásával, kérem szavazzon.

A képviselő testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 
hozta:

Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő Testületének 
105/2016. (XI.15.) KT. számú határozata

Ecsediláp-Krasznabalparti Vízgazdálkodási Társulat közfoglalkoztatási programban
való részvételről

A képviselő testület

Vállalja az Ecsediláp-Krasznabalparti Vízgazdálkodási Társulatnál közfoglalkoztatási 
programban résztvevő 5 fő nagydobosi lakosnak a szakképzési hozzájárulás összegének 
megfizetését.

Felelős: polgármester 
Határidő: folyamatos
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Tárgy /4.tsp/ Önálló képviselői indítvány megtárgyalása
Előterjesztő: Kovács Gábor polgármester

Kovács Gábor polgármester:
Ferenczi Zoltán képviselő önálló indítványa lenne a következő napirend. Mit javasol a képviselő 
testület, tárgyaljuk, vagy csak a akkor, ha megérkezik a képviselő úr?

A képviselő testület egyhangúlag azt javasolta, hogy a képviselő úr jelenlétében tárgyalják meg a 
napirendet.

Megérkezik Ferenczi Zoltán képviselő úr.

Kovács Gábor polgármester:
A képviselő úr beadványát mindenki megkapta. Vannak olyan részek benne, amivel én személy szerint 
egyetértek, és vannak olyanok, amivel nem.

Azzal a javaslattal, hogy legyen 2 jegyzőkönyv hitelesítő, egyetértek. Mivel korábban azzal 
volt gond, hogy nem érkeztek időben vissza a jegyzőkönyvek a hitelesítőktől, ezért ha 
elkészült a jegyzőkönyv, be kell jönni elolvasni és aláírni.
Készüljön kép- és hangfelvétel a testületi ülésekről. Ez benne van az a SZMSZ-ben, de hogy 
ez megvalósuljon az nem az én feladatom, ez a jegyző úré.
Bizottságok munkájáról beszámoló: mindenkinek lehetősége van részt venni a bizottságok 
munkájában.
Két ülés között eltelt időszakról beszámoló: semmilyen probléma nincs ezzel, beszámolok. 
Minden hónap első csütörtökjén legyen testületi ülés: Ha van olyan fontos dolog, amit meg 
kell tárgyalnunk, akkor összeülünk, de ha nincs semmilyen ok arra, hogy összeüljünk, akkor 
nem hívom össze a testületet.
Facebookon jelenjen meg a testületi meghívó: ott nem jelenhet meg, csak a honlapon.
Nem tartom célszerűnek.

Ez az én véleményem az indítvánnyal kapcsolatban, várom a hozzászólásokat, véleményeket.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Térjünk vissza a videó felvételre. Én nem emlékeszem, hogy jegyző úr volt megbízva a kép és 
hangfelvétel elkészítésével.

Dr. Horváth László jegyző:
Volt szó róla, de ilyen jellegű megbízást nem kaptam, én nem vagyok szakember, meg kell bízni 
Pétert.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Jegyző úr volt megbízva ezzel a feladattal. Meg kell tanulni a kezelését, mert sajnos többször nem 
sikerült a felvétel.

Dr. Horváth László jegyző:
Én bevállalom, vegyük bele az SZMSZ-be.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Ha nem működik a dolog, akkor nem kell beletenni az SZMSZ-be. Az is benne van, hogy kell 
meghívót küldeni a kisebbségnek, még sincs küldve.

Székelyné Mester Mária képviselő:
De kinek kellene kiküldeni a meghívót?

Ferenczi Zoltán képviselő:
Se nem neked, se nem nekem.
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A facebookon miért nem jelenhet meg a meghívó?

Kovács Gábor polgármester:
A honlapot mi üzemeltetjük, azon megjelenhet.

Ferenczi Zoltán képviselő:
A honlapon fent van a meghívó?

Kovács Gábor polgármester:
Szerintem nincs.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Mondtad, hogy mindenki részt vehet a bizottságok munkájában. Én azért nem tudok részt venni benne, 
mert nincs időm.

Kovács Gábor polgármester:
Te nem akartál egyik bizottság munkájában sem részt venni.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Nincs időm.
Az október 4-i levél miért van most előttünk, ha nincs szükség testületi ülés összehívására?

Kovács Gábor polgármester:
Ha azonnali reagálásra van szükség egy ügyben, akkor összehívom, ha nem, akkor nem.
Én így, ebben a formában nem tudom támogatni ma ezt az indítványt. Én elmondtam, hogy mivel 
értek egyet az indítványban megfogalmazottakból. A képviselő testület támogatja-e az indítványt?

Székelyné Mester Mária képviselő:
Én bevállalom a tájékoztatást a szociális bizottság munkájáról egy alkalommal év végén, de ehhez 
kérem az Ildikó segítségét, ők tudják, hogy milyen támogatásra, mennyi összeg ment ki. 
Közmeghallgatás: évente elég 1 alkalommal, hiszen ellenünk irányul, de tavaly sem volt rendesen 
meghirdetve, erre oda kell figyelni.

Giczei István képviselő:
2 jegyzőkönyv hitelesítő úgy hitelesítsen, hogy jöjjenek be a hivatalba, és itt írják alá.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Akkor legyen kész hamarabb, hogy emlékezzünk mi hangzott el az ülésen.

Kovács Gábor polgármester:
A társulási ülések jegyzőkönyvei is 2-3 hét alatt készülnek el, akkor kell menni aláírni.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Ha vállalni fogom a hitelesítést, akkor szakítani fogok rá időt, hogy aláírjam.

Bódi Elek képviselő:
Polgármester úr nem sokat vettél ki az indítványban megfogalmazottakból. Egyetértettéi azzal, hogy 
legyen jegyzőkönyv hitelesítő, a meghívót viszont a facebookra nem lehet feltenni azt mondod.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Miért nem? Nem titkos, és annyi mindent fel lehet tenni a facebookra.

Kovács Gábor polgármester:
A község honlapján működhet, de a facebookon nem.
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Székelyné Mester Mária képviselő:
A facebookot többen látogatják, a honlapot viszont szinte senki sem.

Bódi Elek képviselő:
Mindenki tudja, hogy a képviselő testületi ülés nyilvános.

Kovács Gábor polgármester:
Az indítványt én így nem tudom támogatni. Megnézzük, hogy mi építhető be az SZMSZ-be.

Aki ezzel a javaslattal egyetért, kérem szavazzon.

A képviselő testület 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül a következő határozatot 
hozta:

Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő Testületének 
106/2016. (XI.15.) KT. számú határozata

Önálló képviselői indítvány megtárgyalásáról

A képviselő testület

Az önálló képviselői indítványt ebben a formában nem fogadja el, hanem 
megvizsgálja az abban foglaltak beépíthetőségének lehetőségét az SZMSZ-be.

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző

Tárgy /5.tsp/ Egyebek

Kovács Gábor polgármester:
Termeltünk közmunkában burgonyát, többletünk van belőle, illetve sütőtökből és karalábéból is. Mit 
szólnátok hozzá, ha ezekből a termékekből csinálnánk az öregeknek egy csomagot decemberben?
A konyhára Éva megmondja mennyi burgonya és karalábé kell, a többit kiosztjuk.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Az alma, amit adományként kaptunk elment?

Kovács Gábor polgármester:
Igen.
Az elosztást az öregség nyugdíjat betöltötteknek, háztartásonként gondoltam. Egyetértettek ezzel?

Székelyné Mester Mária képviselő:
Legyen.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Osszuk ki, de nehogy tavasszal krumplit keljen venni a konyhára.

Kovács Gábor polgármester:
Aki egyetért azzal, hogy az öregségi nyugdíjasoknak a burgonyából, karalábéból és sütőtökből 
keletkezett felesleget szétosszuk, kérem szavazzon.

A képviselő testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 
hozta:
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Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő Testületének 
107/2016. (XI.15.) KT. számú határozata

Közmunkaprogramban megtermelt zöldségfélék szociális célú kiosztásáról

A képviselő testület

A kőzmunkaprogramban megtermelt zöldségfélékből keletkezett 
felesleget, mely nem kerül az étkeztetésben felhasználásra szétosztja a 
nyugdíjkorhatárt betöltötték között.

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester

Kovács Gábor polgármester:
Mikulás csomagot az iskolások, óvodások részére a korábbi évekhez hasonlóan adjuk?

Székelyné Mester Mária képviselő:
Az iskolából minden magyar gyereket elvittek, ez nagyon szomorú.

Kovács Gábor polgármester:
Az település szempontjából ez nagyon nem jó. Ezek a gyerekek nem kötődnek a településhez. 

Székelyné Mester Mária képviselő:
Sokat köszönhetünk Koós Lóránt tiszteletes úrnak, fejet hajtok előtte, ő megpróbálja összefogni a 
gyerekeket, illetve az óvoda is mindent elkövet, hogy itt maradjon a magyar gyerek.

Kovács Gábor polgármester:
Az én időmben is vittek már el gyereket Nagydobosról. Sajnos ez nem örömteli dolog. Az óvoda 90 
%-a cigány, és ez a létszám begyűrűzik az iskolába is és az iskolában már teljesíteni kell a tanulóknak.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Azzal foglalkozik valaki, hogy egy kis közösség legyen, hogy összejárjanak a gyerekek? Sajnos nincs 
hely ahova összejárjanak, pedig lenne rá igény.

Kovács Gábor polgármester:
Régebben is találtak helyet, ha össze akartak járni. Ott volt például a Pátria.
Térjünk vissza a mikuláscsomaghoz. Minden nagydobosi gyerek kapjon most is, ugyan úgy mint 
tavaly.

A képviselő testület egyhangúlag elfogadta a javaslatot.

Fazekas Sándor képviselő:
Az öregeknek lesz karácson előtt ünnepség?

Kovács Gábor polgármester:
Igen, lesz, ezt még megbeszéljük.

Mikor legyen a közmeghallgatás? Mondjuk a december 14-e szerda 17 órai időpont megfelelő?

15 nappal előtte, vagyis november 30-án meg kell hirdetni jegyző úr.

Aki egyetért azzal, hogy a közmeghallgatás 2016. december 14-én 17 órai időpontban legyen, kérem 
szavazzon.
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A képviselő testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 
hozta:

Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő Testületének 
108/2016. (XI.15.) KT. számú határozata

A közmeghallgatás időpontjának meghatározásáról

A képviselő testület

2016. december 14-én 17 órai kezdettel közmeghallgatást tart.

Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: 2016. november 30.

Ferenczi Zoltán képviselő:
A mikuláscsomag kiszállításában ki fog segíteni?

Kovás Gábor polgármester:
A technikai oldalát megbeszéljük.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Olyat nem lehet, hogy feljöjjenek érte?

Kovács Gábor polgármester:
Azt nem lehet megoldani.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Ráírni, hogy az önkormányzat mikulás, és kivinni?

Bódi Elek képviselő:
Van névsor, meg lehet oldani.

Kovács Gábor polgármester:
Gyuszival ki fogjuk vinni.

Dr. Horváth László jegyző:
Váradi Antal kifogással élt a Kormányhivatalnál, erről észrevétel érkezett. Én erre válaszoltam, 
leírtam, hogy nincs tértivevénnyel kiküldve a meghívó a testületi ülésekre sem a képviselő testületi 
tagoknak sem a meghívottaknak. Az átvételt dokumentálni kell.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Meg szoktuk hívni Antit?

Dr. Horváth László jegyző:
Volt rá példa. Mi lenne, ha kivennénk az SZMSZ-ből a kisebbségi elnök meghívását az ülésekre?
Más településeken sincs benne.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Antinak nem kell bennünket meghívni az ő ülésükre?

Dr. Horváth László jegyző: 
Nem.
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Kovács Gábor polgármester:
Nézd át jegyző úr pontosan, hogy mit kell módosítani az SZMSZ-be, és hozd be a következő ülésre a 
tervezetet, és dönteni fogunk róla.

A képviselő testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 
hozta:

Nagydobos Község Önkormányzat Képviselő Testületének 
109/2016. (XI.15.) KT. számú határozata

A Kormányhivatal javaslatáról, az SZMSZ módosításához

A képviselő testület

A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Kormányhivatal javaslatát megtárgyalta, és 
utasítja a jegyzőt, hogy a Szervezeti és Működési Szabályzatot a törvényi 
előírásoknak és a javaslatoknak megfelelően átdolgozza.

Felelős: jegyző 
Határidő: folyamatos

Kovács Gábor polgármester:
Szociális tüzelőanyag pályázat: 525 mázsa szenet hagytak jóvá a pályázatban.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Az önkormányzat nem tudja bevállalni, hogy mindenkinek adjunk?

Székelyné Mester Mária képviselő:
Aki szénnel fűt, annak miért adjunk?

Kovács Gábor polgármester:
Szerintem ne menjünk el ilyen irányban. Ott van a lakásfenntartási támogatás, azt mindenki 
igényelheti.

Bódi Elek képviselő:
300 mázsával kevesebb a mennyiség, mint tavaly volt.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Van minimum mennyiség, amit adni kell?

Kovács Gábor polgármester:
Nincs, csak maximum.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Mikor akarjuk osztani, mert a rendeletet jóval előtte el kell fogadni.

Kovács Gábor polgármester:
A rendelet tervezetet mindenki megkapta, nézzétek át, írjátok bele a javaslatokat, és a következő 
ülésesen megbeszéljük.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Mikor idekerülnek elénk a kérelmek, javaslom, hogy ne mondjunk nevet, csak azt, hogy megfelel-e 
vagy nem a rendeletben foglaltaknak.
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Kovács Gábor polgármester:
Igaza van Zolinak, egyetértek veled.
Van-e még kérdés, észrevétel?

Székelyné Mester Mária képviselő:
Közmunka. Ez a falu fájdalmas pontja. Tudom, hogy mindig mondom, de ez továbbra is meglévő 
probléma.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Velünk szemben készített beton anyagába került-e olyan agyag, aminek nem árt a só, illetve én 
vékonynak találtam a betont és az alá kerülő térhálót is. Oda lehúzódik a kamion, nem tudom 
megbírja-e azt a súlyt.

Kovács Gábor polgármester:
Meglátjuk mit bír.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Nem arról volt szó, hogy a Közút csinálja ezt a munkát?

Kovács Gábor polgármester:
Nem, csak az engedélyt kértük meg rá.

Ferenczi Zoltán képviselő:
A buszmegállókat még nem engedélyezték, az hamarabb lett elindítva, mint ez. Csak egy ki betonrész 
kell, hogy ne a sárba szálljanak le a lakosok.

Kovács Gábor polgármester:
A buszmegállókat más engedélyeztetési eljáráshoz kötötték, de megcsinálhatjuk, de komoly bírságra 
számíthatunk.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Zolinak az a baja, hogy most ezt a méteres szakaszt közvetlenül az út mellett meg lehetett csinálni, és 
a buszmegállókat miért nem?

Kovács Gábor polgármester:
Nem lehet térkővel sem lerakni, mivel balesetveszélyes.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Nem új megállókat akarunk csinálni, én ezt nem tudom elfogadni.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Mi van akkor azokkal a kapubejárókkal, amit betonnal megöntünk egészen az útig.

Kovács Gábor polgármester:
Az a tulajdonos felelőssége.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Az óvoda bejáratához beszéltük az aszfaltot.

Kovács Gábor polgármester:
Nem aszfaltot, zúzottkövet teszünk rá.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Igen, és arra finom követ. Ehhez nem kell engedély, még sincs kész.



c

Székelyné Mester Mária képviselő:
Ez úgy megy, mint a régi óvoda elbontása.

Kovács Gábor polgármester:
Elbontjuk, de gond az építési törmelék elszállítása, azt nem lehet az utakra kihordani.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Vastag Istvánnak van ütemterve papíron? Le van írva, hogy mikor mit fognak csinálni a 
közmunkások?

Kovács Gábor polgármester:
írásban nincs rögzítve, mindig meg van beszélve, de mindig jön olyan dolog, ami miatt felborul az 
előtte betervezett munka.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Azt elhiszem, hogy felborul, ha 10-20 ember van. A közmunka nem kötelező.

Székelyné Mester Mária képviselő:
Jó lenne látni, hogy milyen feladatokat végeztek el a közmunkában, miből, mennyit készítettek, 
mennyi termést takarítottak be a növényekből.

Kovács Gábor polgármester:
Megmondom Pistinek és elkészíti a kimutatást.

Ferenczi Zoltán képviselő:
A sportöltöző át lett adva teljesen?

Kovács Gábor polgármester:
Igen.

Ferenczi Zoltán képviselő:
Azt már nem is kérdezem, hogy a Jókai utca mikor lesz kész, hiszen az óvoda bejárata kisebb, még 
sincs kész. De az ott lakó emberek is fizetik az adót, még sincs leaszfaltozva az út.

Kovács Gábor polgármester:
A Jókai utca eddig is ilyen volt.

Bódi Elek képviselő:
Úgy tudom kaptunk ajánlatot az urnákra a temetőbe.

Kovács Gábor polgármester:
Igen, a következő ülésen megbeszéljük.

Több kérdés, észrevétel nem hangzott el, polgármester az ülést bezárja 19 óra 00 perckor.
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